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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2022 

Datum:   10. 4. 2024 

 

Z A P I S N I K 

 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila v torek, 10. 4. 2024, ob 18. 

uri v prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan), je uvodoma pozdravil vse prisotne. Po uvodnem 

pozdravu je ugotovil, da je seja sklepčna. Prisotnih je bilo 8 svetnikov.  

Seje se je udeležila tudi direktorica občinske uprave Zinka Hartman. Zapisnikarica je bila 

Blanka Kosi Raušl.  

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje. Razprave ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

  

SKLEP št. 106 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 10. redne seje s poročilom o izvršitvi sklepov, ki je sestavni del tega 

sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Župan je za 11. redno sejo predlagal naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 10. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Zaključni račun proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2023. 

3. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Franca Ksavra 

meška Ormož – skrajšani postopek. 

4. DIIP za izgradnjo nove sončne elektrarne na stavbi OŠ Sveti Tomaž. 
5. Mnenje k imenovanju ravnatelja OŠ Sveti Tomaž. 
6. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

7. Razno. 

 

Pred razpravo je župan pojasnil, da se je pri 3. točki treba opredeliti glede sprejemanja po 

skrajšanem postopku. Direktorica je pojasnila, da gre zgolj za eno spremembo, in sicer se 

doda nova enota Krajevne knjižnice v Miklavžu pri Ormožu. Navedeno ne pomeni nobenih 

dodatnih finančnih posledic za občino Sveti Tomaž. 
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Župan je predlagal razpravo o predlaganem. Razprave ni bilo, predlagal je glasovanje o 

skrajšanem postopku. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 107 

 

1. 

 

Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Franca Ksavra Meška 

Ormož se sprejme po skrajšanem postopku.  

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Župan je predlagal razpravo o celotnem dnevnem redu. Pripomb ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov, soglasno je bil sprejet naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 10. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Zaključni račun proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2023.   

3. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Franca Ksavra 

meška Ormož – skrajšani postopek. 

4. DIIP za izgradnjo nove sončne elektrarne na stavbi OŠ Sveti Tomaž. 

5. Mnenje k imenovanju ravnatelja OŠ Sveti Tomaž. 

6. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

7. Razno. 

 

Ad/2 

 

Obrazložitev zaključnega računa proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2023 je podala 

računovodkinja Stanislava Kosi.  

Uvodoma je povedala, da se v potrditev predlaga predlog Zaključnega računa (ZR) občine 

Sveti Tomaž za leto 2023. Sestavljen je iz splošnega dela proračuna, posebnega dela, 

Načrta razvojnih programov in obrazložitev vseh delov ZR. 

V ZR so prikazani stolpci: sprejeti proračun, kar v tem primeru pomeni rebalans za leto 2023, 

veljavni proračun – to je proračun s prerazporeditvijo sredstev in realizacija za leto 2023. 

Višina realiziranih prihodkov ZR je 2.640.035 EUR, višina realiziranih odhodkov pa 2.832.651 

EUR. 

Proračunski presežek odhodkov nad prihodki v letu 2023 je 192.616,00 EUR. V glavnem so 

bili prihodki realizirani v skladu s planom, realizacija je nižja od veljavnega proračuna za 2,6 

%. Realizirani odhodki predstavljajo 84,4 % odobrenih pravic porabe veljavnega proračuna. 

Zajemajo sredstva za plače in druge izdatke zaposlenih v občinskih organih, ki so bila 

porabljena v 92,2 %. Prispevki za socialno varnost delodajalca so bili realizirani v 96 % glede 

na sredstva planirana v veljavnem proračunu. Izdatki za blago in storitve so bili realizirani v 

67,8 %. 

Plačila domačih obresti so bila realizirana v 98,5 % od veljavnega proračuna, kar je 5-krat 

več kot v predhodnem letu. Sredstva rezerv so bila v letu 2023 izločena v skladu z odlokom v 

višini 6.000 EUR in dodatno 3.000 EUR iz državnega proračuna. Subvencije so bile 

realizirane v 88,3 % pravic veljavnega proračuna. Transferi posameznikom in 
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gospodinjstvom so bili v letu porabljeni v 82,5 % od veljavnega proračuna. Transferi 

nepridobitnim organizacijam in ustanovam so bili realizirani v celoti. Za druge domače 

transfere, ki vključujejo izplačila zavodom, katerih ustanoviteljica ali soustanoviteljica je 

občina, ter drugim izvajalcem javnih služb, ki niso posredni proračunski uporabniki, je bilo 

porabljeno v 88,6 %. 

Za nakup in gradnjo osnovnih sredstev, ki so v lasti občine je bila realizirana poraba v 89,6 % 

veljavnega proračuna. Realizacija investicijskih transferov pravnim in fizičnim osebam, ki 

niso proračunski uporabniki je bila 96,3 %. Realizacija investicijskih transferov proračunskim 

uporabnikom je bila 97,9 % veljavnega proračuna. Odplačilo glavnic po obstoječih kreditnih 

pogodbah je bilo je realizirano 100 %.  Skupna višina odplačanih glavnic dolgoročnih kreditov  

je 116.667,00 EUR. Kredit iz leta 2011 pri Banki Intesa Sanpaolo d. d. je bil v celoti 

odplačan. Ostanejo še obveznosti kreditov, in sicer za kredit najet v letu 2018 pri Banki 

Intesa Sanpaolo d. d., pri  BKS Banki v letu 2019 in pri Deželni banki Slovenije v letu 2022. 

Odhodki so v posebnem delu proračuna so prikazani v Poročilu o doseženih ciljih na nivoju 

področja proračunske porabe, glavnih programov in podprogramov. Realizacija finančnega 

načrta neposrednega uporabnika je prikazana po ekonomski klasifikaciji – podskupini kontov 

in v Poslovnem poročilu neposrednega uporabnika v okviru proračunskih postavk, ki zajema 

obrazložitev dejavnosti v okviru proračunske postavke in oceno uspeha pri zastavljenih ciljih. 

V Načrtu razvojnih programov so prikazni projekti, ki so se izvajali v letu 2023. Zraven 

projektov so tudi investicijski odhodki, ki se izvajajo vsako leto. Obrazložitev po neposrednih 

uporabnikih in podprogramih zajema projekte z vrednostjo realizacije v letu 2023. 

Opredeljeni so namen in cilji projekta ter dosežen napredek v letu 2023 z vidika doseganja 

ciljev in izpolnjevanja financiranja projektov ter stanje projektov. 

Zaključnemu računu je priložena Bilanca stanja na dan 31. 12. 2023, ki izkazuje stanje 

sredstev in obveznosti  do virov sredstev. Podrobnejši pregled je podan v obrazložitvah. V 

letu 2023 je bilo za prerazporeditev sredstev skupaj izdanih 45 sklepov. Po sprejetem 

rebalansu oz. v obdobju od 21. 10. 2023 do 31. 12. 2023 je župan izdal 14 sklepov o 

prerazporeditvi sredstev. Prerazporejanje porabe od sprejetega rebalansa do 31. 12. 2023 je 

prikazano v  Prilogi 1 - Evidenca sklepov o prerazporeditvi sredstev od 21. 10. 2023 do 31. 

12. 2023. V obdobju od sprejetega rebalansa do 31. 12. 2023 ni bilo porabe proračunske 

rezervacije. ZR zajema tudi poročilo o realiziranih pravnih poslih razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem v letu 2023. 

 

Župan je dodal, da je zaključni račun odraz narejenega v lanskem letu. Izpostavil je problem 

zadolževanja zaradi vedno večjih obrestnih mer, ki se enormno zvišujejo. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Svetnike je zanimalo, ali se obrestne mere višajo tudi za kredite, katerih pogodbe so bile 

podpisane že  preteklosti in ali se da na tem mestu karkoli narediti glede višanja obrestnih 

mer.  

Računovodkinja je na prvi del vprašanja odgovorila pritrdilno, saj gre za spremenljivo 

obrestno mero. Na slednje pa je pojasnila, da ne moremo narediti nič, lahko le upamo, da 

bodo obrestne mere začele padati. Trenutno sicer mirujejo.  

 

Mirka Lovreca je zanimalo kako to, da je NO dosegel indeks zgolj 10,5 %, in če je kaj 

znanega v zadevi poplačila OŠO. Dodal je še, da je sicer v ZR viden »minus«, ki pa bi najbrž 

bil še večji v primeru višjih številk. 
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Računovodkinja je pojasnila, da je posledica minusa predlani najet kredit, ki pa se ni porabil 

v tistem letu, saj so se stvari zavlekle (cesta, vodovod …). Zato se je toliko več porabilo v 

letu 2023.  

Župan je nadaljeval glede zadeve OŠO. Povedal je, da je bil plan, da se zadeva začne 

poplačevati.  

Direktorica je še pojasnila, da tečejo dogovori z Ministrstvom za digitalno preobrazbo, vednar 

pa le ti rabijo soglasje Ministrstva za finance. V načrtu je bilo, da se dolg začne poplačevati v 

mesecu marcu 2024. Naredili so se že amortizacijski načrti na omenjen datum, pripravljena 

je bila tudi pogodba med občinami. Tik pred podpisom le-te pa je prišla informacija, da dokler 

ne bo sklenjen dogovor med obema Ministrstvoma in vsemi občinami tako dolgo je treba 

počakati, za kar pa seveda ni opredeljenega časovnega roka.   

 

Ivana Grašiča je zanimalo, kako je s sredstvi v sklopu javnega razpisa za kmetijstvo. 

Sredstva bi namreč naj ostajala.  

Direktorica je pojasnila, da sredstva nobeno leto niso ostala. Ostala so le v primeru, če se je 

nekdo prijavil na razpis in potem prijavljenega ni realiziral.  

Mirko Lovrec je dodal, da bi potrebovali še več sredstev za omenjen javni razpis, glede na 

prijave. Vsi prijavljeni namreč nekaj dobijo, koliko, pa je seveda odvisno od števila vlog.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 108 
o zaključnem računu proračuna Občine Sveti Tomaž za leto 2023 

 

 

1. 

Sprejme se zaključni račun proračuna Občine Sveti Tomaž  za leto 2023. 

 

2. 

Zaključni račun proračuna Občine Sveti Tomaž za leto 2023 sestavljajo splošni in posebni 

del. V splošnem delu je podan podrobnejši prikaz predvidenih in realiziranih prihodkov in 

odhodkov oziroma prejemkov in izdatkov iz bilance prihodkov in odhodkov, računa finančnih 

terjatev in naložb ter računa financiranja, v posebnem delu pa prikaz predvidenih in 

realiziranih odhodkov in drugih izdatkov proračuna Občine Sveti Tomaž za leto 2023.  

Sestavni del zaključnega računa je tudi poročilo o izvajanju načrta razvojnih programov ter 

dodatne obrazložitve s prilogami.  

 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/3 

 

Obrazložitev Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Franca 

Ksavra Meška Ormož je podala direktorica.  

Kot je že uvodoma pojasnila, gre za eno spremembo in sicer se vzpostavlja nova enota – 

Krajevna knjižnica v Miklavžu pri Ormožu. Vse stroške vzpostavitve in delovanja nosi Občina 

Ormož. 

  

Župan je predlagal razpravo. 
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Leo Majcen Bratuša je zanimalo, ali se predvideva prerazporeditev zaposlenih ali gre za 

novo zaposlitev v tej novi enoti. Pohvalila je delo Krajevnih knjižnic in aktivnosti, ki jih izvajajo 

za različne cilje skupine (aktivnosti za otroke, pogovorni večeri …). So pomemben doprinos 

na področju kulture. 

Direktorica je pojasnila, da bi naj zaposlili nekoga za polovični delovni čas. 

 

Po razpravi je župan predlagal glasovanje o osnutku Odloka o dopolnitvi Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Franca Ksavra Meška Ormož. Glasovalo je osem 

svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 109 
O osnutku Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica F. K. Meška Ormož 

 

1. 

Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Franca Ksavra Meška 

Ormož je primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 

  

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Po razpravi je župan predlagal glasovanje o Odloku o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi 

javnega zavoda Knjižnica Franca Ksavra Meška Ormož. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 110 
O Odloku o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica F. K. Meška Ormož 

 

1. 

Sprejme se Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Franca Ksavra 

Meška Ormož, ki je sestavni del tega sklepa. 

  

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

 

 

Ad/4 

 

Obrazložitev DIIP-a za izgradnjo nove sončne elektrarne na stavbi OŠ Sveti Tomaž je podala 

direktorica. Pojasnila je, da se je na podlagi projektne dokumentacije, pripravil DIIP za novo 

sončno elektrarno na stavbi OŠ Sveti Tomaž. Vrednost investicije je ocenjena na skupaj 

51.532,80 EUR, od tega se predvideva prispevek s strani Ministrstva za okolje, podnebje in 

energijo 30.835,20 EUR, delež v višini 20.697,60 EUR pa bo strošek občine. Nadalje je 

pojasnila, da je Ministrstvo za okolje, podnebje in energijo objavilo javni razpis za 

sofinanciranje izgradenj novih sončnih elektrarn. Glede na merila in pogoje, ki so navedeni v 

javnem razpisu, z vidika dosega moči, se lahko na javni razpis prijavi več občin skupaj 

oziroma konzorcij občin, da se doseže zahtevana moč, saj le to pogojeno s točkami. Občina 

Sveti Tomaž je vstopila v konzorcij, ki ga bo vodila Občine Puconci. Gre za 13 občin, rok za 

prijavo je zelo kratek, in sicer 15. april 2024. Skupna ocenjena vrednost projekta vseh občin 
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znaša okrog 6 milijonov eurov. Občinam pri prijavi pomaga podjetje, ki pripravlja investicijsko 

dokumentacijo in predinvesticijsko zasnovo. Ker so omenjeni dokumenti v pripravi je 

direktorica pozvala svetnike, da podprejo še dodaten sklep, s katerim se pooblašča župana 

za potrditev predinvesticijske zasnove, investicijskega programa in vseh ostalih dokumentov, 

ki so potrebni za pravočasno prijavo na razpis.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Ivana Grašiča je zanimalo, katero podjetje pripravlja dokumentacijo in ali se že ve, kdo bo 

izvajalec izgradnje sončne elektrarne. 

Direktorica je pojasnila, da dokumentacijo za potrebe javnega razpisa pripravlja podjetje  

GEprojekt iz Ljubljane. Le to pripravlja dokumentacijo za celoten konzorcij. Katero podjetje 

bo izvajalec se še ne ve, saj gre komaj za fazo prijave na razpis. Pojasnila je še, da je projekt 

za našo občino pripravljajo podjetje Balbed iz Ormoža. 

 

Sonjo Štuhec je zanimalo, kaj bo v primeru neuspeha na razpisu. 

Direktorica je nadaljevala, da se bo v tem primeru iskalo drugo rešitev. Trenutno druge 

možnosti ni, zato smo poskušali na ta način. Rok za prijavo na omenjen razpis je sicer še en, 

ampak glede na to, da je na voljo samo 20 milijonov bodo ta sredstva najbrž počrpana že 

sedaj pri prvem roku. Razen, če bi država zagotovila dodaten denar. 

 

Boruta Janžekoviča je zanimalo, ali bi potem ta elektrarna zadostovala za šolo in vrtec. 

Direktorica je pojasnila, da ne. V bistvu se lahko ta proizvedena elektrika porablja samo na 

tisti stavbi na kateri bo narejena, torej na osnovni šoli. Glede na sedanjo porabo, še za šolo 

ne bo dovolj.  

  

Ivana Grašiča je zanimalo, ali je planirana tudi toplotna črpalka. 

Direktorica je odgovorila da je v tem projektu zajeta samo sončna elektrarna.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 111 
o potrditvi DIIP-a za izgradnjo nove sončne elektrarne na stavbi OŠ Sveti Tomaž 

 
 

1. Potrdi se  DOKUMENT  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA  za 
projekt/program2: Izgradnja nove sončne elektrarne na stavbi OŠ Sveti Tomaž, ki 
ga je izdelal3 Razvojno raziskovalni center RRC Ormož, Vrazova ulica 9, 2270 
Ormož, aprila 2024. 
 
 

2. V NRP občine se: (obkroži)  
           - uvrsti nova naložba 
         

3. Odobri se izvedba investicije. 
 
Skladno z DIIP-om in prijavnim obrazcem je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 
 

4. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 51.532,80 EUR (z vključenim davkom na 
dodano vrednost) in se bo izvajala  skladno s časovnim načrtom od marca 2024 do 
novembra 2025. 
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5. Vire za financiranje zagotavljajo6: 
 

 2024 2025 SKUPAJ 

Ministrstvo za okolje, podnebje in 
energijo 

        
0,00 

 30.835,20 30.835,20 

Občina Sveti Tomaž 6.222,00        14.475,00 20.697,60 

SKUPAJ 6.220,00        45.310,80 51.532,80 

 
 

 

 

SKLEP št. 112 
o pooblastitvi župana za potrditev vseh dokumentov, ki so potrebni za projekt izgradnje sončne 

elektrarne na stavbi OŠ Sveti Tomaž 

 

1. 
Občinski svet občine Sveti Tomaž pooblašča  župana Mirka Cvetka za potrditev 
Predinvesticijske zasnove in Investicijskega programa ter vseh ostalih dokumentov, ki so 
potrebni za prijavo projekta »Sončna mreža« na javni razpis  za sofinanciranje izgradnje 
novih naprav za proizvodnjo električne energije iz sončne energije na javnih stavbah in 
parkiriščih za obdobje 2024 do 2026 (NOO-SE OVE 2024).  
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/5 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi s podajo mnenja o kandidatih za ravnatelja OŠ 

Sveti Tomaž. Najprej je predal besedo predsedniku KVIAZ-a.  

 

Predsednik KVIAZA Borut Janžekovič je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja obravnavala omenjeno točko dnevnega reda in sprejela sklep, da se 

obema kandidatoma poda pozitivno mnenje.  

 

Župan je predlagal razpravo za oblikovanje stališča. Povedal je, da Občina poda samo 

mnenje in ne izbira ravnatelja, to je pristojnost Sveta zavoda OŠ Sveti Tomaž. 

 

Lea Majcen Bratuša je dejala, da se žal ni mogla udeležiti predstavitve kandidatov, za kar se 

je tudi opravičila, se pa ji zdi to zelo pomembno. Pozvala je prisotne svetnike, ki so se 

predstavitve udeležili, za podajo povratnih informacij in mnenj.  

 

Predstavitve se je udeležila le Sonja Štuhec. Povedala je, da se je predstavitve udeležila in 

na kratko povzela svoje videnje.  

 

V nadaljevanju so si svetniki bili enotni, da gre za zelo pomembno funkcijo, ki je v tako 

majhnem okolju, kot je naša občina, izjemnega pomena. Funkcija ravnatelja je v prvi vrsti 

povezovanje, tako zaposlenih kot tudi staršev in seveda sodelovanje z lokalno skupnostjo. 

Na podlagi razprave so zavzeli stališče, da sta oba kandidata primerna, Svet zavoda šole pa 

je tisti, ki bo odločil. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 
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Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 113 
o podaji mnenja kandidatom za ravnatelja OŠ Sveti Tomaž 

 

1 .  
 
Občina Sveti Tomaž daje pozitivno mnenje za ravnatelja Osnovne šole Sveti Tomaž 
naslednjim kandidatom: 

- Marko Lalić 
- Irma Murad. 

 
Obrazložitev:  
Občina Sveti Tomaž  je dne 04.04.2024 od Sveta Osnovne šole Sveti Tomaž prejela 
zaprosilo za mnenje o prijavljenih kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Sveti Tomaž.  
Na razpis sta se prijavila dva kandidata in sicer Marko Lalić in Irma Murad. Oba kandidata 
sta primerna in izpolnjujeta pogoje za ravnatelja po 53. členu Zakona o organizaciji in 
financiranju vzgoje in izobraževanja. 
 

2. 
 

Ta sklep velja takoj. 
 

Ad/6 

 

 

Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Župan se je vsem zahvalil za izpeljano čistilno akcijo. Posebno zahvalo je izrekel Sonji 

Štuhec, saj je bilo na območjih, ki jih pokriva kot svetnica, kar 60 udeležencev.   

 

Glede vzdrževanja javnih poti in lokalnih cest je župan povedal, da je pogodba v fazi 

podpisovanja. Takoj po podpisu se bo pričelo z deli na cestah (jarki, šodranje …). Svetnike je 

prosil za čim prejšnjo informacijo o morebitnih nujnih delih. Predlagal je, da se posipanje cest 

izvaja preudarno. Prosil je tudi za informacijo glede propustov in jarkov. 

Pojasnil je, da je izvajalec del na lokalnih cestah Komunalno podjetje Ormož, za javne poti 

pa Grad-trgo. Drugi ponudniki se niso prijavili.  

 

Župan je nadaljeval glede del v Koračkem vrhu. Pogodba je bila podpisana z najcenejšim 

ponudnikom to je Cestno podjetje Ptuj. Pričetek del je predviden po prvomajskih praznikih. 

Sama vrednost investicije je 202.500 EUR, gre za traso od Bratuševe kapele do lokalne 

ceste Ormož-Tomaž.  

 

Mirka Lovreca je zanimalo, katera dela so zajeta, morebitna širitev in kako je z lastniki 

zemljišč. 

Župan je opisal obseg del (odstranitev asfalta in vgradnja le tega nazaj, navoz sekanca, 

odvodnjavanje, dvoslojni asfalt …). Širina ceste bo 3,5 metra, trenutno je 3 metre. Pojasnil je, 

da z lastniki zemljišč ni nobenega problema.  

 

Ivana Grašiča je zanimalo, kako to, da oseba na Seniku ne dobi soglasja za sončno 

elektrarno, glede na to, da se je na novo položil kabel v sklopu vodovodnih del. 

Župan je odgovoril, da ni pristojen za to.  
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Igor Majcen je pojasnil, da so se dela v sklopu vodovoda pričela od Pavliničevih dol do ceste 

po kmetijskih parcelah in levo v smeri Ambroževih. Pri Ambroževih oziroma na začetku 

gozda se je vodovod zaključil. Od točke, kjer se pride do ceste v smeri Ambroževih se 

polagajo vse kabelske cevi. Se pravi se bo vzporedno z vodovodom naredila še kanalizacija 

v prvi fazi v dolžini cca 400 metrov. Zaenkrat samo cevi in ne kabel. Pogovarjamo pa se, da 

bi se po tem odseku naredil še odsek do Štuhečevih in od Plohlovih nazaj do 

transformatorske postaje iz katere smo štartali v preteklem letu z izvozom za Senik. Pojasnil 

sicer je, da pri tem, slednjem planiranju ni bil zraven, naj bi se pa pri izvedbi del na cesti 

izvedli podboji in ne druge poškodbe cestišča oz. asfalta. Noben vod ni v cesti, kar pomeni, 

da se vsi vodi ob cestah lahko odkrijejo. Načrta končne verzije še ni.  

 

Ivan Grašič je izpostavil, da ni nobenega prometnega znaka za omejitev hitrosti skozi naselja 

Gradišče, Zagorje proti Bratonečicam skozi Malo vas. Je pa vedno večji promet.  

Župan je pojasnil, da se bo zadeva dala naprej, je pa poudaril, da je povsod, kjer se cesta 

uredi potem težava s hitrostjo.   

 

Lea Majcen Bratuša je pohvalila ljudi, ki so se udeležili čistilne akcije. Je pa opozorila na 

vreče, ki so še nekaj dni potem na določenih odsekih. Predlagala je, da se drugo leto najde 

primernejša lokacija, kam se bodo odlagale. Nadalje se je v imenu Atletskega kluba Ormož 

zahvalila občini za sodelovanje pri organizaciji maratona in obenem pohvalila pedagoške 

delavce OŠ, ki se ga vsako leto udeležijo.  

Povprašala je tudi, kako daleč so stvari okrog nakupa Štefančičeve stavbe.  

Župan je pojasnil, da so Štefančičevi pripravljeni prodati za ceno 80.000,00 EUR. Pripravlja  

se predpogodbo, sama realizacija pa bi bila v jeseni.    

Borut Janžekovič je povedal, da se je na njega obrnil Horvat Adolf Rucmanci 31, glede 

prepisa zemljišča, kjer poteka cesta (med Juršinci in Tomažem). Zanimalo ga je, ali je bil na 

občini, in če potekajo še kakšni dogovori.  

Župan je pojasnil, da je to kategorizirana javna pot, dolga 100 m dolga, v odloku je tudi 

vpisana.  

 

Albina Belšaka je zanimalo, kako je z zemljiščem, predvidenim za obrtno cono, in ali je to že 

občinsko. Zanimalo ga je tudi, kako je s pločnikom do kulturnega doma. 

Župan je dejal, da še ni občinsko. Pojasnil je, da potekajo dogovori z lastnikom, ki si želi 

nadomestno zemljišče. Pojasnil je, da mu nobeno od najdenih ne ustreza. Predlagal je, da 

občina parcelo po normalni poti odkupi, lastnik pa si naj sam najde zemljišče.  

Na slednje je župan odgovoril, da je v načrtu. 

 

Ivana Grašiča je zanimalo, kdaj se bo asfaltiral Korački vrh, in če se planira rešitev okrog 

ovinka pri Strnadovih.   

Župan je odgovoril, da bo asfaltiranje jeseni. Zemljišče pri Strnadovih še je vedno v privat 

lasti. V proračunu ima občina zemljišče predvideno za odkup, lastnik pa si potem naj sam 

uredi dvorišče. 

 

Sonja Štuhec je podala pobudo o morebitni prestavitvi prometnega znaka za avtobusno 

postajališče, ki je sedaj pri kapeli v Sejancih. Namreč tukaj vstopi samo ena deklica. 

Predlagala je, da bi se znak prestavil k družini Škrinjar.  

Župan je odgovoril, da se s tem strinja.  

 

Mirko Lovrec je vprašal, kako je s plazom proti družini Čeh Ritonja. 

Župan je odgovoril, da se bo zadeva nadaljevala.  
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Sonjo Štuhec je zanimalo, ali je predvidena sanacija ceste na Seniku glede na to, da bo 

vodovod zdaj zaključen.   

Župan je odgovoril, da bo vodovod v teh dneh zaključen. Na cesti predvidenih del ni, bi pa 

bilo smiselno razmisliti o preplastitvi.  

 

Igor Majcen je pohvalil dobro in kvalitetno izvedena dela na cesti v Savcih (proti Meško). 

Omenil je vzdrževanje javnih poti, zdi se mu najbolj pomembno odvodnjavanje in skrb za 

cestne jarke. Smiselno je kje zmanjšati gramoziranje, nato pa dve ali tri leta aktivno delati na 

odvodnjavanju cest.  

 

 

Ad/11 

 

Svetnike je zanimalo, kdaj se predvideva naslednja seja občinskega sveta. 

Direktorica je odgovorila, da v mesecu maju.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19:30. 

 

 

Zapisala:         Župan: 

Blanka KOSI RAUŠL        Mirko CVETKO 
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OBČINA SVETI TOMAŽ  

 

 

 

 

 

 

 

POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 11. REDNE SEJE 

 

 

1. Sklep št. 106 je realiziran.  

2. Sklep št. 107 je v fazi realizacije.  

3. Sklep št. 108 je realiziran.  

4. Sklep št. 109 je  fazi realizacije.  

5. Sklep št. 110 je v fazi realizacije. 

6. Sklep št. 111 je v fazi realizacije. 

7. Sklep št. 112 je v fazi realizacije.  

8. Sklep št. 113 je realiziran. 

 

 

 

 

 

Sveti Tomaž, 17. 5. 2024       OBČINSKA UPRAVA 


